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1.  Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 20.05 uur en heet iedereen van harte welkom. De stads-

deelcommissie vergadert drie tot vier keer per jaar in de buurt met als doel om met bewoners 
in gesprek te gaan. De aanwezigen kunnen aangeven wat er in de buurt speelt. Vanavond zal 
eerst worden gesproken over de Piramidespeeltuin. Na de pauze kunnen andere onderwer-
pen aan de orde worden gesteld. Het dagelijks bestuur van het stadsdeel is gemandateerd 
om namens het college bepaalde besluiten te nemen. Daarnaast adviseert het dagelijks be-
stuur het college. De stadsdeelcommissie op haar beurt geeft het dagelijks bestuur gevraagd 
en ongevraagd advies. Het is voor de leden van de stadsdeelcommissie belangrijk om uit de 
buurt te horen wat er speelt. Zij zullen vanavond vooral luisteren en eventueel vragen stellen. 
Aan het eind van de avond zal worden geïnventariseerd welke leden van de stadsdeelcom-
missie ideeën, die zijn geopperd, willen oppakken. Mogelijk dat dit later zal leiden tot een ad-
vies. Bewoners kunnen bovendien altijd komen inspreken tijdens stadsdeelcommissieverga-
deringen. 

 
2. Woord aan de buurt over herinrichting Piramidespeeltuin 
Kyra Kuitert is de voorzitter van de bewonerscommissie ’Niet met de deuren slaan’. Zij merkt op 

dat de bewoners zelden stilte ervaren. Geluidsoverlast kan diverse lichamelijke klachten ver-
oorzaken. Zij somt de geluidsbronnen op. Bij harde wind komt er elke drie minuten een vlieg-
tuig over. Er rijden 22 treinen per uur langs. En de komende jaren zal dat aantal nog toene-
men. Er is sprake van veel verkeer. De kinderen van de buurtschool produceren veel lawaai op 
de speelplaats. De voetbalkooi trekt bezoekers uit de rest van de stad. In de weekenden en ’s 



avonds wordt er regelmatig gebruik van gemaakt. Zij wijst erop dat in een straal van 3 kilome-
ter dertien andere voetbalkooien aanwezig zijn. Het is de bedoeling dat als een woongebouw 
in een lawaaierige omgeving staat één zijde rustig is. Aan de voorzijde van deze flat is veel 
lawaai en door de speeltuin aan de andere kant ook. Er is geluidsonderzoek uitgevoerd en 
daaruit bleek dat de geluidsbelasting op de gevel veel te hoog is. Zij vraagt de stadsdeel-
commissie te zorgen voor rust voor de bewoners. De bewoners hebben geen bezwaar tegen 
een rustige speeltuin, maar wel tegen voetballawaai door bezoekers vanuit de hele stad. 

Esther Jansen zegt dat enige tijd geleden de bewoners bij elkaar zijn gekomen om te praten over 
hun wensen met betrekking tot deze speeltuin. Daarbij bleek dat vrijwel iedereen dezelfde 
droom bleek te hebben. Zij willen graag dat op deze plek een groene oase wordt gecreëerd. 
Dat biedt een oplossing voor alle huidige problemen. Het is de bedoeling dat het een groene 
oase wordt waar mensen elkaar kunnen ontmoeten en waar kinderen kunnen spelen. De be-
woners hebben behoefte aan rust om de leefbaarheid terug te brengen. Zij hebben behoefte 
aan groen, aangezien er in de omgeving vrijwel geen openbaar groen aanwezig is. Zij willen 
graag een plek hebben waar ze elkaar kunnen ontmoeten, aangezien er veel behoefte is aan 
verbinding. Zij wijst op de website www.groeneoase.amsterdam waar de ideeën nader zijn 
toegelicht. Zij vraagt deze droom van de bewoners serieus te nemen. 

Valentijn Nilsson vraagt of er is gedacht aan een beheerdershuisje met EHBO-trommel. Ook is een 
toiletvoorziening noodzakelijk om ervoor te zorgen dat de boel schoon blijft. Daarnaast is een 
watertappunt heel belangrijk. Om te voorkomen dat onverlaten ‘s avonds en ’s nachts over 
het hek klimmen, zou er toezicht moeten zijn. Hij vindt het prima dat er een groene oase 
komt, waar ruimte is om te spelen. Hij adviseert om geen ruimte voor sport te creëren, dus 
geen voetbalkooi. 

Vincent van den Enden woont iets verderop. De Haarlemmerhouttuinen zijn afgebroken, waar-
door een levendige volkswijk is verdwenen. De speeltuin zorgde toen voor veel levendigheid 
en verbinding. De laatste tijd is deze speeltuin ernstig verloederd en levert alleen nog maar 
overlast op. De buurtbewoners hebben elkaar gevonden met plannen waar iedereen achter-
staat. Hij hoopt dat er een serieus gesprek kan worden gevoerd met de politiek en dat de be-
woners daadwerkelijk kunnen meedenken over de ontwikkeling van deze speeltuin. Hij ver-
wijst naar de website voor de randvoorwaarden die de bewoners belangrijk vinden. 

Adriënne Tas meldt dat zij de speelplek in de Vinkenstraat beheert. Zij weet wat wel en wat niet 
werkt. Daarnaast is zij manager van een kinderdagverblijf op loopafstand van de Piramide-
speeltuin. Er is in deze buurt heel weinig groen. Zij zou het geweldig vinden als het een groe-
ne oase wordt, waar de kinderen van het kinderdagverblijf gebruik van zouden kunnen ma-
ken. 

Jef van Daily Paper woont zelf niet in de buurt, maar kent de buurt heel goed. Hij denkt dat sport 
heel goed in het groen zou passen. Nederland is een sport- en voetballand. De grote voetbal-
lers zijn allemaal begonnen op dit soort pleintjes. Hij heeft in samenwerking met Ajax een 
shirt ontworpen als eerbetoon aan de Amsterdamse straatvoetbalcultuur. Hij zegt niet dat 
het per se een pleintje moet blijven, maar het gaat om een vorm van cultureel erfgoed. Jon-
getjes die willen voetballen, veroorzaken over het algemeen niet de grote overlast waarover 
wordt gesproken. Hij organiseert het voetbal in de zomer. Hij denkt dat alle betrokkenen tot 
een gezamenlijke oplossing moeten kunnen komen. Het pleintje kan bijvoorbeeld kleiner 
worden gemaakt. Hij wijst erop dat jongeren die willen voetballen graag naar de Piramide-
speeltuin komen, omdat deze zo centraal gelegen is. Hij wijst erop dat sport heel goed is voor 
kinderen. 

Jan heeft zelf vier kinderen. Zij voetbalden daar altijd en doen dat nog steeds. Er wonen veel kin-
deren in deze buurt en veel daarvan willen voetballen. Hij wijst erop dat zo’n veldje heel de-
mocratisch werkt. Iedereen mag meedoen. Kinderen mengen op dergelijke veldjes heel na-

http://www.groeneoase.amsterdam/


tuurlijk. Hij wijst erop dat het de enige behoorlijke faciliteit voor voetbal is in deze buurt. 
Een buurtbewoonster is niet tegen voetbal, maar de ligging van dit voetbalveldje is heel ongeluk-

kig. Het ligt erg dicht tegen de flat aan. Het veldje wordt omgeven door muren, waardoor het 
geheel werkt als een echoput. Het gaat niet alleen om de wens van kinderen, maar ook om 
het welzijn van de bewoners. Er zijn andere voetbalkooien in de omgeving. 

Een bewoonster zegt dat het ongeacht de toekomstige inrichting vooral belangrijk is dat het ’s 
avonds na 20.30 uur stil is. Het is daarvoor van belang dat het hek wordt aangepast, aange-
zien allerlei mensen er nu vrij eenvoudig overheen klimmen. Zij woont zelf dicht bij de bank-
jes. Als daar ’s nachts mensen op zitten die met elkaar praten, houdt dat haar uit haar slaap. 

Een bewoner zegt dat handhaving heel belangrijk is. Als jongeren erop worden aangesproken dat 
ze te veel lawaai maken, helpt dat. 

Een bewoonster zegt dat speelplekken rookvrij zouden moeten zijn. Op dit plein wordt regelmatig 
geblowd. Het hek moet inderdaad worden verbeterd. 

Een bewoonster is niet tegen voetbal, maar het gaat om de vraag of deze locatie wel geschikt is. 
Op het Westerdok is ook een voetbalkooi en daar zit niet zo’n ‘klankkast’ omheen als hier. 

Een bewoonster zegt dat de bewoners vooral begaan blijken te zijn met kleine kinderen. Er is ech-
ter een groep jongeren die te groot is voor een speelplaats en te klein voor het café. Zij heb-
ben in deze buurt geen plek om naartoe te gaan. Deze groep opgeschoten jeugd zorgt daar-
door regelmatig voor overlast. Haar advies is dan ook om vooral voor deze jongeren een plek 
te creëren. 

Een inspreker werkt voor de samenwerkende sportorganisaties. Deze organisatie zet zich in om 
mensen zoveel mogelijk te laten bewegen. Zij merkt op dat de inrichting van sommige plei-
nen tot overlast kan leiden. Zij adviseert om naar andere sportpleinen te kijken om te zien 
welke maatregelen getroffen zouden kunnen worden om met name de geluidsoverlast te be-
perken. Zij noemt onder andere kunstgras en een net achter het doel. 

Een bewoner zegt dat op deze plek een optelsom van diverse vormen van overlast geconcentreerd 
voorkomt. Voor de bewoners is er geen stille kant. Overdag is er al het lawaai van met name 
het verkeer. ’s Avonds komt daar de blowende jeugd bij. Mensen slapen over het algemeen 
aan de speeltuinzijde. Bij andere speeltuinen hebben de bewoners aan de andere kant vaak 
wel een stille zijde. Het is vooral van belang dat het ’s avonds en s’ nachts rustig is. Hij heeft 
niets tegen spelende kinderen en tegen sport, maar daar moeten wel randvoorwaarden aan 
worden verbonden. Hij doet een beroep op de stadsdeelcommissie om met een nieuwe blik 
naar deze locatie te kijken. De stad verandert en er moet goed naar de huidige situatie wor-
den gekeken. 

Een bewoonster wil een kritisch geluid laten horen naar aanleiding van het mooie verhaal van Dai-
ly Paper over de voetballende jeugd die deze voetbalkooi zo hard nodig zou hebben. Vorig 
jaar is een gesprek gevoerd met de buurtcoördinator vanwege de grote overlast die op vrij-
dagavond werd ervaren door voetballende mensen. Zij begonnen met voetballen, maar zet-
ten ook harde muziek aan en produceerden op die manier heel veel lawaai. Het was soms 
werkelijk oorverdovend. Er werd hen gevraagd om na 20.30 uur te vertrekken, maar daar 
werd geen gehoor aan gegeven. 

Jef organiseert in de zomer inderdaad elke vrijdag het voetbal. Dat was een reactie op de corona-
periode, toen er niet kon worden gesport en er een avondklok gold. Hij denkt dat de drugsge-
bruikers vooral tot overlast leiden. Er kan altijd geluid worden verwacht op een plein. Hij is 
niet tegen groen. Het gaat om de invulling van de locatie. 

Een bewoner zegt dat het geluid van het voetbalveld heel doordringend is en onvergelijkbaar met 
andere geluidsbronnen. Hij is niet tegen voetbal, maar overlast die daardoor ontstaat moet 
worden aangepakt. Handhaving is daarbij heel belangrijk. 

 



Celia Sluijter (PvdA) is blij met alle inbreng. Zij kent de problematiek en begrijpt de klachten. Het 
woongebouw en het plein zijn los van elkaar ontworpen. Daardoor is te weinig rekening ge-
houden met de combinatie van beide voorzieningen. Het is nu belangrijk dat bij de nieuwe in-
vulling rekening wordt gehouden met zowel de gebruikers van het pleintje als de bewoners. 
Met groen kan veel worden gedaan tegen geluidsoverlast. Ook het materiaalgebruik kan hel-
pen geluidsoverlast te voorkomen. Zij vindt het niet terecht dat wordt gewezen op de aanwe-
zigheid van 13 voetbalkooien binnen een straal van 3 km. Daar vallen dan ook kooien in Noord 
onder en dat is natuurlijk geen alternatief. Bovendien worden kooien meegeteld die heel klein 
zijn en daardoor onvergelijkbaar. 

 
Michel van Wijk (Bewoners Amsterdam) vraagt of de bewoners zich gehoord voelen en of zij vin-

den dat ze voldoende bij het proces worden betrokken. 
Kyra Kuitert zegt dat er een bijeenkomst is geweest over de nieuwbouw. Zij had niet het idee dat 

de buurt daar nog veel invloed op kon uitoefenen. De bewoners zijn vervolgens zelf bij elkaar 
gaan zitten en hebben zich georganiseerd. Daardoor worden de bewoners er nu wel beter bij 
betrokken. 

Jan wordt wel uitgenodigd voor bewonersbijeenkomsten, maar hij weet niet in hoeverre zijn in-
breng wordt meegenomen. 

Michel van Wijk (Bewoners Amsterdam) zegt dat groen en sport met elkaar botsen. Hij vraagt of 
het plaatsen van trimtoestellen eventueel een goed idee zou zijn. 

De medewerkster van het nabijgelegen kinderdagverblijf mist vooral het groen. 
Michel van Wijk (Bewoners Amsterdam) vraagt wat de aanwezigen ervan vinden als de kooi zou 

worden verplaatst naar de kop van het Westerpark. 
Jef zou dat prima vinden. Er moet worden gezocht naar een goede oplossing voor iedereen. Het 

gaat erom dat een dergelijke kooi met de juiste afmetingen op een centraal punt wordt ge-
plaatst. 

Een gebruiker van de voetbalkooi zegt dat de grond hard is en dat veel schroeven los zitten. Daar-
door wordt er tijdens het voetballen extra veel geluid geproduceerd. Hij denkt dat daar wel-
licht praktische oplossingen voor kunnen worden gevonden. 

 
Jeantine van der Feest (D66) zegt dat het lastig zal zijn om alle belangen op deze locatie te vereni-

gen. Mogelijk zijn er in de buurt wel andere locaties waar de voetbalkooi beter zou kunnen 
worden geplaatst. Zij wil daar graag op inzetten. 

 
Marcella Perdok (Lijst Perdok) bedankt de aanwezigen voor hun inbreng. Er zijn veel mogelijkhe-

den in de stad. De stad verandert en daar moet rekening mee worden gehouden. Het is goed 
om dit plein op een andere manier te gaan inrichten, waarbij ook ruimte wordt gemaakt voor 
groen en voor een plek om elkaar te ontmoeten. 

 
Een bewoner zegt dat als het de gebruikers van de voetbalkooi niet zoveel uitmaakt waar de kooi 

staat als ze maar kunnen voetballen, dan is de kooi op het Westerdok geweldig. Bij de Pira-
midespeeltuin is vooral behoefte aan rust. Op het Westerdok zijn veel minder problemen met 
geluidsoverlast. 

 
Lotte Terwel (DB) dankt de aanwezigen voor hun komst en hun inbreng. De opmerkingen kunnen 

goed worden gebruikt door het dagelijks bestuur om zich op deze situatie te oriënteren. De 
afgelopen periode zijn er allerlei onderzoeken uitgevoerd, onder andere naar het geluid en 
naar de locaties van andere speelplekken. Het dagelijks bestuur zal een aantal varianten gaan 
voorleggen en daarop zullen bewoners kunnen inspreken. Vervolgens zal een definitief ont-



werp worden gemaakt en ook dan is er de mogelijkheid tot inspraak. Het is wel duidelijk dat 
het een ingewikkelde puzzel zal gaan worden. 

 
De voorzitter nodigt iedereen uit om het proces te blijven volgen en weer in te komen spreken, 

zodra er plannen voorliggen. De input vanuit de buurt is zeer waardevol. 
 
PAUZE 21.20 uur – 21.35 uur 
 
3. Wat speelt er in de buurt? Overige onderwerpen, door bewoners/ondernemers ingebracht  
Diana van Laar woont vlak bij een andere speeltuin op de Herenmarkt. Zij vraagt zich af wie hier-

voor verantwoordelijk is. Er worden regelmatig feestjes gegeven, waarbij veel alcohol wordt 
gedronken. Regelmatig vinden de bewoners poep van zowel honden als mensen. Op het 
kunstgras ligt heel veel zand en dit komt heel makkelijk de omliggende woningen binnen. De 
zandbak is veel te vol gegooid. Daarnaast is er overlast door vuilnis. Er staat dagelijks afval 
voor de ingang van het parkje. De oplossing is om de vuilnisverzamelplaats te verplaatsen. 
Daarnaast is er sprake van fietsoverlast. Toeristen die een rondleiding krijgen, zetten hun 
fiets vaak op de stoep, waardoor deze wordt geblokkeerd. Een oplossing is om goede fiets-
parkeerplaatsen te creëren. Er is hier ook overlast door vliegtuigen. Een aantal bankjes staat 
vlak bij de omliggende woningen, hetgeen tot veel geluidsoverlast leidt. De oplossing is om 
deze bankjes te verplaatsen. Ook de glijbaan en schommel leveren overlast op en ook deze 
zouden het best kunnen worden verplaatst. De bomen in het parkje worden niet onderhou-
den. Recent is er een omgevallen, zonder dat er sprake was van harde wind. Er is al gevraagd 
om naar de conditie van de bomen te gaan kijken. Er ontbreekt een toiletvoorziening. Recent 
is een bewoonster op haar eigen stoep overvallen. Zij denkt dat een oplossing voor veel pro-
blemen is om de speelplaats ’s avonds en ’s nachts af te sluiten en een beheerder aan te stel-
len. Zij verzoekt de stadsdeelcommissie om hier een keer te komen kijken. 

 
Dolf Jacobse heeft zorgen over het Haarlemmerplein. Er is daar sprake van veel overlast door al-

coholisten en daklozen. Er ligt veel rotzooi onder de bankjes. Hij vraagt of bewoners kunnen 
worden geïnformeerd als er maatregelen worden genomen. Kinderen worden weggejaagd 
door de alcoholisten. Het plein is bovendien erg kaal. Hij hoopt dat dit plein ook een keer 
goed kan worden aangepakt. 

 
De politie is bezig met een project waarbij sprake is van een grote aanpak in de wijk. Aan een grote 

groep burgers is gevraagd wat er speelt in deze buurt. Daaruit kwam naar voren dat er veel 
sprake is van overlast, zowel door geluid als door dronken mensen en poep. Daarnaast wer-
den diverse verkeerszaken genoemd. De politie is met deze onderwerpen aan de slag gegaan. 
Een onderzoeksbureau zal naar de cijfers gaan kijken om te zien of de aanpak effectief is. Als 
deze aanpak werkt, zal deze worden geïmplementeerd. 

 
Arnoud van Thiel vraagt hoe het staat met het ‘Palenplan’. Hij is benieuwd naar de voortgang. Hij 

is overigens zelf tegen dit plan. 
 
Amélie Strens (DB) zegt dat het Palenplan de gemoederen flink heeft beziggehouden. Het plan is 

gestart, maar korte tijd later beëindigd. De gemeente gaat nu eerst een analyse uitvoeren. 
Bovendien worden er nu nog werkzaamheden in het kader van de Oranje Loper uitgevoerd, 
waardoor veel wegen openliggen. Als het Palenplan wordt uitgevoerd, zal dat in ieder geval 
niet op korte termijn zijn. Daarnaast wordt er nog een nieuwe portefeuillehouder gezocht. 
Zodra het Palenplan of een alternatief weer wordt opgepakt, zullen de stadsdeelcommissie 



en de bewoners daar zeker bij worden betrokken. Zij kan alleen niet zeggen op welke termijn 
en in welke vorm dat zal gebeuren. 

Een bewoonster verwachtte dat er nu wel een keer een nieuw voorstel op tafel zou liggen. Zij 
woont op de Korte Prinsengracht en heeft heel veel overlast van het verkeer. Daar moet op 
korte termijn iets aan gebeuren. Zij vindt de reactie van de portefeuillehouder zeer teleurstel-
lend. 

De gebiedsmakelaar heeft van veel meer bewoners van de Korte Prinsengracht gehoord dat zij 
groot voorstander zijn van het Palenplan. 

De voorzitter begrijpt de teleurstelling. Op dit moment is echter helaas niet bekend wat er met het 
plan gaat gebeuren. 

De bewoonster van de Korte Prinsengracht merkt op dat fietsers er nu nauwelijks kunnen fietsen. 
Er moeten echt op korte termijn concrete maatregelen worden genomen. 

Celia Sluijter (PvdA) begrijpt de frustratie. Het probleem is dat er verderop een weg openligt, 
waardoor er geen alternatieve route is. Zij ziet door deze straat vooral veel busjes een rondje 
rijden. Mogelijk kan daar iets aan worden gedaan. 

Een bewoonster zegt dat het probleem vooral wordt veroorzaakt door een paal bij het Singel. Zij 
wijst erop dat veel bewoners het Palenplan niet zien zitten. 

De voorzitter zegt dat het Palenplan voorlopig niet terugkomt. Hij adviseert na afloop van deze 
bijeenkomst eventuele oplossingen voor acute problemen met de leden van de stadsdeel-
commissie te bespreken. 

Een bewoner zegt dat het omkeren van de verkeersrichting op de Korte Prinsengracht een oplos-
sing kan bieden. Het straatje werkt nu als een fuik. 

 
Valentijn Nilsson zorgt al vele jaren voor de plantenbakken in de Vinkenstraat. Enige tijd geleden 

wilde de gemeente een bak weghalen, omdat er een gehandicaptenparkeerplaats moest ko-
men. De buurtregisseur heeft ervoor gezorgd dat deze bak niet is weggehaald, maar iets is 
verplaatst. De speelplaats moet worden gerenoveerd. Hij stelt voor om dit pleintje vervolgens 
tot ‘Tante Beppleintje’ om te dopen, vanwege haar grote inzet in deze straat. Hij adviseert de 
leden van de stadsdeelcommissie ook om een keer door deze straat te lopen om te zien hoe 
met eenvoudige middelen allerlei problemen kunnen worden opgelost. 

 
Guusje ter Horst stelt voor om voor de volgende bijeenkomst eerst een buurtschouw te houden. 

Zij zegt dat een aantal maanden geleden ook al is gewezen op de grote problemen op de Kor-
te Prinsengracht. Nu blijkt dat dit helemaal niet is opgepakt. Zij loopt voortdurend tegen dit 
probleem aan. Zij heeft het idee dat problemen, die door bewoners worden aangedragen, 
niet serieus worden genomen. Zij vindt het gemeentelijk bestuur liefdeloos overkomen. Zij 
begrijpt overigens wel dat het voor de stadsdeelcommissie moeilijk is om hier iets aan te 
doen. De Haarlemmerstraat is een racebaan geworden voor fietsers. Er is veel overlast door 
alcoholisten. Er ligt heel veel afval op straat. Zij vraagt de leden van de stadsdeelcommissie 
wat zij hier zelf van vinden. 

Bas van der Sande (VVD) zegt dat het Stadsdeel niet bij machte is om alles op te lossen, maar 
sommige zaken kunnen wel lokaal worden opgepakt. Ook hij ziet veel afval en hij constateert 
dat erg hard wordt gefietst. Het is belangrijk om in gesprek te blijven gaan om te zien welke 
oplossingen mogelijk zijn. Hij roept daarom iedereen op om vooral te blijven inspreken. De 
stadsdeelcommissie wil graag met de bewoners meedenken. 

Koen Dijk (GroenLinks) zegt dat de stadsdeelcommissie geregeld bijeenkomsten in de buurt orga-
niseert om dit soort zaken te horen. Hij is blij met de inbreng inzake de Piramidespeeltuin. Hij 
wist niet dat er zulke grote problemen zijn rondom de Herenmarkt. Hij is blij met alle opmer-
kingen en wil er graag samen met de bewoners gaan kijken naar concrete suggesties om tot 



verbetering van de situatie te komen. Hij verwacht dat hier wel een aantal adviezen uit voort 
kunnen komen. 

Noah Zeevenhoven (GroenLinks) zegt dat de stadsdeelcommissie de mogelijkheid heeft om kleine 
zaken te regelen. Een aantal problemen is echter heel complex en er zijn zaken die bij het 
gemeentebestuur liggen. Hij kent de problemen ook en wil hierover in gesprek gaan met de 
bewoners. Hij wil de Korte Prinsengracht graag snel agenderen. 

Jeantine van der Feest (D66) is in de stadsdeelcommissie gegaan om te zien wat zij voor de bewo-
ners kan betekenen. De stadsdeelcommissie probeert zaken voor elkaar te krijgen, maar dat 
gaat vaak niet snel genoeg. Zij zou ook willen dat er meer handhavers beschikbaar zijn. Zij 
begrijpt goed dat mensen soms hun geduld verliezen. 

Marcella Perdok (Lijst Perdok) zegt dat het haar vaak frustreert dat het soms lang duurt, voordat 
actie wordt ondernomen. Ook zij ziet dat er sprake is van overlast door afval en door fietsers. 
Maar zelfs als het lang duurt, voordat er iets aan kan worden gedaan, is het belangrijk dat 
mensen klachten blijven melden. Achter de schermen gebeurt vaak wel al van alles. Het 
Stadsdeel kan veel problemen niet zelf oplossen. Vaak is het gemeentebestuur daarbij nodig 
en dat kost tijd. 

 
Een bewoonster wijst op het vele zwerfafval op straat. Vooral sinds de invoering van statiegeld op 

blikjes loopt het helemaal uit de hand. 
Een bewoner zegt dat er eigenlijk ’s nachts iemand moet kunnen worden gebeld, zodat degene die 

illegaal afval op straat dumpt, direct kan worden aangehouden. 
Een bewoonster zegt dat het afvalprobleem onder andere wordt veroorzaakt door buurtbewoners 

die afval op de verkeerde dag van de week op straat zetten. Ondergrondse containers zouden 
dit probleem kunnen oplossen. 

Bas van der Sande (VVD) zegt dat straten soms door de vuilnisophaaldienst worden overgeslagen, 
doordat er straten zijn opengebroken. Dit veroorzaakt een deel van de extra overlast. 

Koen Dijk (GroenLinks) zegt dat het niet mogelijk is om overal ondergrondse containers te plaat-
sen. Hij wijst op een succesvolle pilot, waarbij afval op afspraak wordt opgehaald. Wellicht 
kan deze pilot worden uitgebreid. 

Celia Sluijter (PvdA) merkt ook dat er steeds vaker afval op de verkeerde dag wordt buitengezet. 
Zij vraagt of dat probleem in deze buurt is toegenomen. 

Een bewoonster zegt dat het probleem vooral wordt veroorzaakt door grof afval op straat. Ook bij 
de Herenmarkt is dat een groot probleem. 

Een bewoonster zegt dat de capaciteit van de afvalbakken te beperkt is. Er ligt veel afval naast de 
bakken. Mensen waren dus wel bereid om het erin te gooien, maar de bak bleek vol te zijn. 

Er wordt gevraagd waarom er geen afvalschuit met perscontainer wordt ingezet. Er is water ge-
noeg in Amsterdam. 

 
Een bewoner vraagt aandacht voor de terrasjes op de Haarlemmerdijk, waardoor voetgangers 

over straat moeten lopen. 
 
De voorzitter vraagt de leden van de stadsdeelcommissie of zij nu al zaken kunnen noemen waar 

zij mee aan de slag willen gaan. Alle inbreng van vanavond zal in ieder geval worden meege-
nomen. 

Huub de Heiden (VVD) heeft al veel oplossingen gehoord over de voetbalkooi. Hij wil dit allemaal 
eerst laten bezinken en zal er dan mee aan de slag gaan. 

Noah Zeevenhoven (GroenLinks) wil graag in gesprek gaan met de betrokkenen inzake de Heren-
markt. 

Arne Bartelsman (PvdA) heeft vanavond veel problemen en klachten gehoord, waar hij nog een 



keer goed naar wil gaan kijken. 
Celia Sluijter (PvdA) kent de buurt goed. Zij wil alle inbreng nog een keer goed bekijken en zien of 

alle voorzieningen wel op de juiste plekken zijn geplaatst. Het is belangrijk dat dit integraal 
wordt beoordeeld. 

Michel van Wijk (Bewoners Amsterdam) heeft veel gehoord. Hij is al eerder met enkele van de 
aanwezigen in gesprek gegaan. Hij wil de suggesties graag oppakken. Hij wijst op Centrum 
Begroot, waar ideeën op staan voor deze buurt. Hij adviseert de aanwezigen om op de gepre-
senteerde plannen te stemmen.  

Marcella Perdok (Lijst Perdok) heeft veel gehoord. Voor haar sprong vooral de inbreng over de 
Piramidespeeltuin eruit. Zij zal nog kijken naar de andere ingebrachte punten. 

 
4. Afsluiting 
De voorzitter dankt iedereen voor zijn of haar aanwezigheid en inbreng. Hij benadrukt dat dit niet 

het einde is van de discussie. Als iemand nog iets kwijt wil, is hij of zij altijd welkom bij de ver-
gaderingen van de stadsdeelcommissie. De ideeën die vanavond zijn genoemd, zullen nader 
worden bekeken en wellicht verder worden uitgewerkt. 

 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.35 uur.  
  
  
 


